
De Statenfractie van het CDA heeft diverse vragen aan GS over de gevolgen voor Noord-

Holland van het besluit over de PAS van de Raad van State en over het realiseren van 

oplossingen voor de vraagstukken die hierdoor zijn ontstaan. Door het besluit komen vele 

projecten zoals de aanleg van wegen, bouw van woningen, andere bouwplannen en vele 

bedrijven, waaronder agrarische bedrijven in de knel.  

 

De CDA fractie wil weten wat de  gevolgen van het  besluit precies zijn voor de provincie 

Noord-Holland en hoe de knelpunten opgelost kunnen worden. Er moeten mogelijkheden  

gevonden worden om de natuur en economie te verbinden.  Onze agrariërs hebben 

bijzondere aandacht nodig omdat er voor hen vele onduidelijkheden zijn opgeworpen. Zij 

worden getroffen door beperkingen en soms tegenstrijdige regels. 

 

Het negatieve oordeel van de RvS over de geschiktheid van de PAS als basis voor 

vergunningverlening voor stikstof belastende economische activiteiten nabij natuurgebieden 

heeft een grote impact in onze provincie. De gevolgen moeten op korte termijn duidelijk 

worden. Zowel gemeentes als bedrijven als burgers staan met de handen in het haar.  

Het CDA vindt het van groot maatschappelijk en economisch belang dat de provincie 

maximaal inzicht heeft in de ontstane situatie en daarover communiceert met de 

samenleving. Daarnaast is van belang dat inwoners en bedrijven zich met hun vragen en 

zorgen bij de provincie mondeling kunnen melden.  

 

Ook voor PS als volksvertegenwoordiging is het belangrijk inzicht te krijgen in de stand van 

zaken, daarom stellen wij u de volgende vragen:   

 
1. Is Gedeputeerde Staten bereid om een informatie- en coördinatiepunt in te stellen voor inwoners 

en bedrijven over de gevolgen van de stikstofuitspraak van de Raad van State, het Programma 

Aanpak Stikstof (PAS). 

2. Wat doet het PAS-Team van Noord-Holland precies om inzicht te krijgen in de implicaties van de 

uitspraak RvS inzake de PAS voor Noord-Holland? 

3. Wanneer kunt u ons een overzicht verstrekken van de implicaties voor Noord-Holland? 

4. Wordt er geïnventariseerd of en welke lopende vergunningprocedures door de uitspraak getroffen 
worden? Zo ja, kunt u ons een overzicht daarvan verstrekken? 

5. Wordt geïnventariseerd wat dit betekent voor ontwikkelingen in de toekomst? Zo ja hoe? Kunt u 

ons een overzicht daarvan verstrekken? 

6. Werkt u in dezen samen met de bijvoorbeeld gemeentes, VNO-NCW en LTO? Zo ja met wie en op 
welke manier? Zo niet, waarom niet? 

7. Wat zijn de gevolgen van het loslaten van de zogenaamde ‘grens van 0.05 mol’ voor de vrijstelling 
van vergunningplicht zoals die gold onder de PAS? 

8. Overweegt u een informatie en coördinatiepunt voor Noord-Holland voor bedrijven en burgers in 

te richten? De website van Bij12 geeft enkel technische informatie over uitspraak zelf. Mensen 

kunnen er bij gebaat zijn als zij er in bevestigd worden dat op hun vraag nog geen antwoord 

gegeven kan worden en op die manier weten dat zij geen informatie missen. Op die manier wordt 
ook Provinciale Staten op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen in Noord-Holland op dit punt. 

9. Op welke wijze worden op nationaal niveau de Noord-Hollandse belangen in dezen behartigd? 

10. Kunnen ook de uitkomsten van de overleggen met het IPO en met minister Schouten betrokken 

worden bij de informatievoorziening? 

11. Op welke wijze wordt PS op de hoogte gehouden van de voortgang rondom de PAS in de provincie 
Noord-Holland? 

12. Kan Gedeputeerde Staten aan Provinciale Staten elke maand een update geven van de stand van 

zaken? 

13. Kan Gedeputeerde Staten een tijdlijn geven zodat we in de provincie Noord-Holland weten 

wanneer meer duidelijkheid wordt verwacht rond het PAS dossier? 
 


